
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  
	  
Verslag	  Algemene	  Ledenvergadering	  2015	  BPV	  Sijsjesberg	  
	  
Aanwezig:	  21	  leden	  
Bestuursleden:	  Annemieke	  Visscher,	  Joke	  Smit,	  Lucie	  van	  Cranenburgh,	  Jan	  
van	  der	  Wardt,	  Frank	  Bakker,	  	  
	  
Om	  20.10	  heet	  de	  voorzitter	  de	  aanwezigen	  welkom	  alsook	  Anco	  Driessen	  
(wijkagent)	  en	  Maarten	  van	  Weel	  (spreker	  inbraakpreventie).	  

	  
-‐ Lucie	  doet	  verslag	  van	  de	  activiteiten	  van	  de	  BPV	  in	  2014	  zie	  de	  
bijgevoegde	  presentatie.	  
Er	  zijn	  momenteel	  184	  leden.	  
Er	  zijn	  nog	  2	  verkeersmaatjes	  beschikbaar.	  
	  

-‐ Financieel	  verslag	  van	  Frank	  Bakker,	  we	  hebben	  flink	  wat	  in	  kas,	  eigenlijk	  
zouden	  we	  met	  minder	  contributie	  toe	  kunnen,	  maar	  even	  als	  vorig	  jaar	  is	  
besloten	  het	  bedrag	  van	  €	  15,00	  te	  handhaven.	  Hans	  Noordanus	  van	  de	  
kascommissie	  geeft	  een	  toelichting	  op	  de	  kascontrole	  en	  heeft	  het	  verslag	  
van	  de	  kascommissie	  goedgekeurd.	  

-‐ De	  kascommissie	  zal	  komend	  jaar	  weer	  bestaan	  uit:	  en	  Dhr.	  Hans	  
Noordanus,	  Mw.	  Greta	  Koning.	  
	  

-‐ Decharche	  wordt	  verleend	  over	  het	  gevoerde	  beleid.	  Het	  vertrouwen	  in	  
bestuur	  wordt	  uitgesproken.	  

	  
-‐ Bestuursverkiezingen.	  Jan	  	  van	  der	  Wardt	  treedt	  af:	  

o Lucie	  van	  Cranenburgh,	  voorzitter	  
o Joke	  Smit,	  secretaris	  
o Frank	  Bakker,	  penningmeester/vice-‐voorzitter	  
o Annemieke	  Visscher,	  algemeen	  bestuurslid	  
o Rien	  Voorn	  	  algemeen	  bestuurslid	  meldt	  zich	  als	  nieuw	  bestuurslid	  aan.	  



-‐ Jan	  wordt	  bedankt	  voor	  vele	  jaren	  goed	  werk	  voor	  de	  vereniging	  en	  
krijgt	  een	  boeket	  bloemen	  aangeboden.	  

	  
Anco	  Driessen	  doet	  verslag	  van	  de	  inbraken	  en	  pogingen	  tot	  inbraak.	  In	  
onze	  wijk	  is	  slechts	  1	  inbraak	  geweest	  in	  2014.	  De	  meeste	  inbraken	  
gebeuren	  als	  de	  bewoners	  afwezig	  zijn.	  Hierbij	  wordt	  selectief	  te	  werk	  
gegaan.	  Op	  de	  website	  staat	  een	  link	  naar	  een	  aantal	  filmpjes	  over	  
inbraakmethoden.	  Het	  is	  de	  moeite	  waard	  de	  diverse	  methodes	  te	  bekijken	  
om	  er	  zelf	  lering	  uit	  te	  trekken.	  
Vooral	  op	  donkere	  dagen	  van	  november	  –	  april	  en	  dan	  in	  de	  
zomervakantie.	  	  
Insluipingen	  komen	  voor	  bij	  open	  ramen	  en	  deuren.	  
Het	  werk	  van	  de	  wijkagent	  staat	  onder	  druk	  sinds	  de	  Nationale	  Politie.	  
	  
Planning	  2015	  
	  
Burgernet	  krijgt	  een	  nieuwe	  vorm	  met	  emailberichten.	  Het	  verschil	  is	  dat	  
de	  melding	  niet	  meer	  af	  gemeld	  wordt.	  
	  
Vragen:	  	  
Een	  paar	  vragen	  worden	  gesteld	  en	  beantwoord	  door	  Anco	  Driessen	  en	  
Maarten	  van	  Weel.	  
	  
Einde	  officiële	  gedeelte.	  	  
	  
Na	  een	  korte	  pauze	  houdt	  Maarten	  van	  Weel	  een	  korte	  presentatie	  over	  
inbraakpreventie	  
Een	  paar	  high	  lights	  uit	  zijn	  presentatie:	  
-‐ Zorg	  voor	  politiekeurmerk	  Veilig	  Wonen	  en	  denk	  daarbij	  ook	  aan	  de	  
schuur.	  Dit	  geeft	  bovendien	  korting	  op	  je	  verzekering	  

-‐ Buurtpreventie	  Verenigingen	  werken!	  
-‐ Stand	  van	  zaken	  is	  te	  volgen	  op	  de	  website	  www.stopdecriminaliteit.nl	  
-‐ Burgernet	  
-‐ Bij	  verdachte	  situaties:	  altijd	  melding	  maken	  bij	  112	  
-‐ Steeds	  meer	  woningovervallen	  in	  het	  Oosten	  van	  het	  land,	  vooral	  bij	  
veehandelaren	  is	  veel	  cash	  te	  halen.	  

-‐ Zorg	  voor	  verlichting	  van	  je	  huisnummer	  zodat	  hulpdiensten	  je	  kunnen	  
vinden	  

-‐ Bewegings	  sensoren	  op	  de	  buitenlampen	  hebben	  de	  voorkeur.	  Niet	  de	  
hele	  nacht	  lampen	  aan	  laten.	  

-‐ Rookmelders	  plaatsen,	  ook	  in	  de	  kelder	  



-‐ Zet	  vuilcontainers	  vast,	  zodat	  ze	  deze	  niet	  kunnen	  gebruiken	  om	  binnen	  
te	  komen.	  

	  
Het	  verhaal	  sprak	  goed	  aan	  en	  de	  heer	  van	  Weel	  werd	  bedankt	  met	  een	  	  
boeket	  bloemen.	  
	  
De	  voorzitter	  bedankt	  de	  aanwezigen	  voor	  hun	  komst	  en	  sluit	  de	  vergadering.	  
	  
Onder	  het	  genot	  van	  een	  wijntje	  wordt	  er	  nog	  wat	  nagepraat.	  

	  


